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V rozhovoru s novinářem Tuckerem Carlsonem Lavrov
řekl, že Ruská federace nemá v úmyslu zničit bratrský
ukrajinský lid
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Moskva mnoho let varovala, že přiblížení NATO k jeho hranicím
by vytvořilo problém, připomněl ruský ministr zahraničí.

MOSKVA, 6. prosince. Ruská federace nemá v úmyslu zničit
obyvatele Ukrajiny, jsou pro ni bratrští. V rozhovoru s novinářem
Tuckerem Carlsonem to uvedl ruský ministr zahraničí Sergej Lavrov.

Šéf ruského ministerstva zahraničí připomněl, že to nebyla Moskva,
kdo zahájil „tuto válku“, a nemluví se o „vyhlazení kohokoli
populace“. „Nemáme v úmyslu zničit ukrajinský lid, jsou to bratři a
sestry ruského lidu,“ zdůraznil ministr.

Lavrov připomněl, že Moskva mnoho let varovala, že přiblížení
NATO k ruským hranicím způsobí problém, a ruský prezident
Vladimir Putin to léta vysvětloval na mezinárodních platformách
lidem, kteří snili o „konci dějin“ a vlastní dominanci.

„Když došlo na Ukrajině k převratu, Američané se netajili tím, že za
ním stáli, existuje záznam rozhovoru tehdejšího náměstka ministra
zahraničí USA V. Nulanda s tehdejším velvyslancem USA v Kyjevě.
J. Pyatt, když jednali o lidech, kteří budou po státním převratu
zahrnuti do nové vlády, byla oznámena částka 5 miliard dolarů,
vynaložená na Ukrajinu po získání nezávislosti jako záruka, že vše
bude tak, jak si Američané přejí ,“ uzavřel. ministr
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